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van SBB waar ze moeilijk waarneembaar zijn. Ook  uit waarnemingen van de WBE blijkt dat de damherten zich

bevinden in gesloten gebieden die niet voor publiek toegankelijk zijn. 

 - Ook blijkt dat voorheen de damherten doorgaans in 2 groepen werden waargenomen, maar sinds de

verstoring zijn deze 2 groepen opgebroken in kleinere groepen. Dat bemoeilijkt de waarneming ook. 

 - Dit is de periode waarin mannetjes hun geweien afwerpen, waardoor ze lastiger van hindes te

onderscheiden zijn.

- De WBE is geïnteresseerd waar heeft  gezocht en hoe ze dit hebben gedaan (met zo mogelijk een

validatieproces erbij?) want dit zijn mogelijk interessante gegevens voor WBE/FBE.

Groet, 

-----Oorspronkelijk bericht-----

Van: >

Verzonden: maandag 8 maart 2021 11:25

Aan: Faunabeheereenheid Zuid-Holland <info@fbezh.nl>

Onderwerp: Damherten Strijen Numansdorp 

Goedenmorgen,

Wie weet kunnen jullie onze grootste vraag beantwoorden. Nu er inmiddels 11 dieren zijn afgeschoten staan wij

toch wel zeer te kijken naar het aantal wat we na weken volgend kunnen traceren. 

In jullie telling van 2021 (waarvoor  beheerder van de meeste grond in Ambachts Heerlijkheid geen toe

stemming voor het gegeven zoals hij dat zelf zegt) staat in vergunning tot afschot dat er 9 mannen lopen en 10

spitsers. Dat betekent dus totaal 19. Dat kwam indd overeen met ons getal wij volgen de roedel namelijk al 10 jaar.

Afgeschoten zijn 1 hert en 1 spitser dat betekent dat er nu volgens jullie eigen telling nog 17 mannen zouden

moeten lopen. Laten we de bok die vorig jaar is aangereden op de Buitendijk ook daarvan aftrekken dan hebben we

het totaal over 16 mannen. 

Lopen deze er nog wel?? Wat wij kunnen ze namelijk niet meer vinden.  En weet iemand wel het exacte aantal wat

er nu nog loopt?? We hebben inmiddels langs het veld gesprekken gehad met diverse betrokkenen partijen en

zullen ons dan ook hard gaan maken voor beheren omdat iedereen die we hebben gesproken hier ook zo instaat. Op

17 maart hebben wij een gesprek met de Provincie. Graag zouden we voor dit gesprek horen hoeveel

herten/spitsers er nu nog daadwerkelijk lopen in het gebied. En wat het totaal is wat er nu nog loopt. 

Mvrgr

Namens alle ondertekenaars van de Peritie 
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